
 

 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

П Р О Т О К О Л  № 1 

засідання постійної комісії 

з питань промисловості, будівництва, транспорту, 

зв’язку та житлово-комунального господарства 

 

від  27 лютого  2018 року                                                              м.Житомир 

16-30 год 

 

Всього членів комісій – 5. 

Присутні - 4:  Давидов А.В., Загладько В.М., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П. 

Відсутні -1: Мусійчук Р.М. 

На початку засідання комісії присутні 3 депутати. 

У роботі комісії взяли участь: 
1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради. 

2. Микитюк С.М. –голова райдержадміністрації. 

3. Подорожна Т. Л. – керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради. 

4. Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів райдержадміністрації. 

5. Янев Ф. В.– начальник відділу ЖКГ та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

6. Вакулюк Л. І. – начальник управління праці та соціального захисту 

населення райдержадміністрації. 

7. Працівники виконавчого апарату районної ради. 

8.Представники засобів масової інформації. 

  

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Давидов А.В. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 3 із 5 членів комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на даному 

засіданні комісії. 

ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Лихотворик А.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

 

 

СЛУХАЛИ: Давидова А.В., голову постійної комісії, який ознайомив 

присутніх із проектом порядку денного засідання. 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити наступний порядок денний засідання комісії: 

 



1. Про затвердження Програми фінансування видатків  на  компенсаційні   

виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян автомобільним  

транспортом  на  приміських автобусних маршрутах загального користування у 

Житомирському районі на 2018 рік 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення ЖРДА 

 

2. Про внесення змін до районної Програми стимулювання населення, 

ОСББ, ЖБК Житомирського району щодо ефективного використання 

енергетичних ресурсів та енергозбереження на 2015-2018 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово-

комунального господарства   та  цивільного захисту населення ЖРДА 

 

3. Про затвердження районної Програми  утримання житлово-комунального 

господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського району на 

2018 – 2020 роки 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово-

комунального господарства   та  цивільного захисту населення ЖРДА 

 

4. Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

       Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

       комунального господарства   та  цивільного захисту населення ЖРДА 

 

5. Щодо звернення Житомирської міської ради. 

   Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу  

           з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  

           власності виконавчого апарату районної ради 

 

6. Різне. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 ( Давидов А.В., Загладько В.М., Лихотворик А.П.). «Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

      Порядок денний засідання комісії затверджено. 

 

СЛУХАЛИ: Давидова А.В.  голову постійної комісії, щодо регламенту роботи 

комісії. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити регламент роботи  комісії: з усіх питань порядку 

денного надати доповідачам до 15 хвилин кожному, для виступів, пропозицій -  

до 5 хвилин,  зауважень, внесення поправок – до 3-х хвилин. 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Лихотворик А.П.).  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 



«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно 

    Регламент засідання затверджено 

  

На засідання комісії з’явився ще 1 депутат –Томілкіна В.П. У роботі комісії 

бере участь 4 депутати. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми фінансування видатків  на  

компенсаційні   виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян 

автомобільним  транспортом  на  приміських автобусних маршрутах загального 

користування у Житомирському районі на 2018 рік 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення ЖРДА 

 Ознайомила присутніх із текстом програми. 

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., голова постійної комісії, запитав чи є  аналіз 

використання коштів з районного та сільських бюджетів по даній програмі. 

Вакулюк Л.І., начальник управління праці та соціального захисту 

населення ЖРДА, відповіла, що у  2017 році з районного бюджету витрачено 

0,3 млн. грн., з сільських бюджетів -1,2 млн. грн. та з бюджетів ОТГ – 1,9 млн. 

грн. 

Давидов А.В., голова постійної комісії, поцікавився чи багато сільських 

рад не приймає участі у програмі і чи є на них якийсь вплив. 

Загладько В.М., депутат районної ради, запитав чи включені до цієї 

програми пільгові категорії громадян з ОТГ. 

Вакулюк Л.І., начальник управління праці та соціального захисту 

населення ЖРДА, відповіла, що до програми включено 16 пілгових категорії з 

чисельністю понад 18 тис., і до їх складу входять пільговики, які проживають 

на території об’єднаних територіальних громад. 

ВИРІШИЛИ: Погодити дані проекти рішення і Програми та рекомендувати 

сесії районної ради їх затвердити. 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П., Лихотворик А.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не брали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми стимулювання 

населення, ОСББ, ЖБК Житомирського району щодо ефективного 

використання енергетичних ресурсів та енергозбереження на 2015-2018 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово-

комунального господарства   та  цивільного захисту населення ЖРДА 

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., голова постійної комісії, запитав скільки у 

районі  утворено ОСББ та чи отримували вони кредити через Укргазбанк. 

Янєв Ф. В., начальник відділу житлово-комунального господарства   та  

цивільного захисту населення ЖРДА, відповів, що у Житомирському районі 

зареєстровано 4 ОСББ, і кредити отримували не лише через Укргазбанк, а й 

через Ощадбанк. 



ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П., Лихотворик А.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не брали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ:  Про затвердження районної Програми  утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово-

комунального господарства   та  цивільного захисту населення ЖРДА 

 Повідомила, що метою програми є забезпечення окремих категорій 

громадян Житомирського  району пільгами, передбаченими законодавством 

України, а саме: безоплатний проїзд приміськими маршрутами загального 

користування  залізничним транспортом,  проїзд 1 раз на рік громадянам, які 

постраждали внаслідок Чорнобильської катастрофи 1  та 2 категорії, 

забезпечення путівками на санаторно-курортне лікування ветеранів війни, 

послуги зв’язку. 
ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення та Програми і рекомендувати їх на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П., Лихотворик А.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

       Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

       комунального господарства   та  цивільного захисту населення ЖРДА 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

 Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П., Лихотворик А.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

5. СЛУХАЛИ Щодо звернення Житомирської міської ради. 

   Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 



ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення і текст звернення та рекомендувати їх 

на затвердження сесії районної ради. 

 Результати голосування: 

«За» -  4 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П., Лихотворик А.П.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не брали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

      

  Засідання комісії головуючим оголошено закритим.  

 

              

                                                        

Голова комісії                                                                           А.В. Давидов 

 

Секретар  комісії В.П. Томілкіна 

 

 


